
MĚSTO LITOMĚŘICE 
Komise územního rozvoje a 
městských památek 

 

 
Zápis z jednání komise při Radě města Litoměřice 

 

 
konaného 18. 12. 2023 od 16:00. 

 
Přítomni: 
PhDr. Filip Hrbek, předseda komise (ODS) 
Doc. Ing. arch. Jan Mužík, CSc, městský architekt 
Ing. Venuše Brunclíková, MBA, vedoucí odboru územního rozvoje 
Ing. Miroslav Janošík (Naše Litoměřice) 
Pavel Remeň (SPD)  
Ing. arch. Jakub Pleyer, (Severočeši) 
Ing. Michal Kříž, pracovník odboru rozvoje města 

Omluveni: 
Ing. arch. Dominik Miko 
Mgr. Klára Moščicová 
 
Nepřítomni: 
Jiří Rotter (Více pro Litoměřice) 
Jaroslav Růžička (KSČM) 
Radek Šíma (ANO 2011) 

 

 
Program: 
1) diskuze o pojmenování nových ulic 
2) výstava studentských prací v lednu v kulturním a konferenčním centru 
3) přehled běžících a připravovaných investičních akcí 

 
Projednáno: 
Předseda komise PhDr. Filip Hrbek přivítal členy a hosty komise a zahájil její jednání. 

1) Předseda komise PhDr. Filip Hrbek seznámil členy komise s potřebou stanovit názvy 
některých ulic v bývalých kasárnách Pod Radobýlem. Ing. Venuše Brunclíková, MBA uvedla, že 
v daném území již mají sídla některé instituce jako Státní oblastní archiv Litoměřice, nebo 
depozitář Národního muzea – Českého muzea hudby a aby bylo možné těmto objektům udělit 
číslo popisné, je třeba pojmenovat ulice, ve kterých se nacházejí. Předseda komise PhDr. Filip 
Hrbek po seznámení s problematikou a po diskusi k tématu oznámil, že komise se bude danou 
záležitostí blíže zabývat při svém následujícím jednání. 

2)  Předseda komise PhDr. Filip Hrbek připomněl, že v druhé půlce ledna proběhne výstava 
studentských prací v Hradu Litoměřice s prezentací odborníkům z řady členů ČKAIT. 
Vystaveny budou rovněž oceněné projekty z Litoměřic. 



 

3) Ing. Venuše Brunclíková, MBA sdělila, že na jednání zastupitelstva 29.2.2024 proběhne 
prezentace studie týkající se možných úprav ulice Dlouhá. Dále sdělila k připravovaným 
akcím, že je prověřována východní část areálu bývalých kasáren Pod Radobýlem, která by 
se v souladu s platnou územně plánovací dokumentací a územní studií pro tuto lokalitu 
měla proměnit na sportovní areál.  

Závěrem předseda komise PhDr. Filip Hrbek oznámil, že další termín jednání bude 
upřesněn a členové budou informováni.  

 
 
 

 
Konec jednání: 17:00 hod. 

 
 
 
 
 

 
Dne 18. 12. 2023 Zapsal: Ing. Michal Kříž 


